

Songs



Journey



Orange



Green



Red



Africana



Afternoon



Pagode



Railway



Chicago



Caravan



Blue



Balkans



Sunrise



Adventure



Night



Farewell



Rafael LUKJANIK

Mainstraße 3 * D - 63450 Hanau

Fon: + 49 177 - 642 12 34

eMail: info@rafael-lukjanik.net

Rafael LUKJANIK



Journey



www.rafael-lukjanik.net

About

Rafael LUKJANIK bietet mit **Journey** ein einzigartiges Konzerterlebnis und nimmt das Publikum mit auf eine faszinierende Musikreise durch Kulturen und Kontinente.

Im Mittelpunkt des Programms stehen instrumentale Songs, angesiedelt zwischen Latin, Jazz und Filmmusik.

Journey ist aber nicht nur eine musikalische Reise. Es geht auch um Gefühle und Stimmungen, die sich mit keinem konkreten Ort in Verbindung bringen lassen. Die Sehnsucht nach der Ferne ...

Die künstlerische Vita von Rafael LUKJANIK umfasst zahlreiche Konzerte u.a. in der Alten Oper Frankfurt und im Amphitheater Hanau, Artist Endorsement bei ADAMS (NL) sowie die Editionsreihe Mallets and more beim Hofmeister Musikverlag.

Alle Songs aus **Journey** sind auf Spotify, bei Apple Music und Amazon Music sowie bei YouTube Music erhältlich.



Rafael LUKJANIK offers with **Journey** a unique concert experience and takes the audience on a fascinating musical journey through cultures and continents.

The focus of the performance are instrumental songs located between latin, jazz and film music.

Journey is not just a musical journey. It's also about feelings and moods that cannot be associated with any specific location. Longing for the distance ...

The artistic CV of Rafael LUKJANIK contains numerous concerts i.g. at the Alte Oper Frankfurt, Artist Endorsement at ADAMS (NL) and the edition Mallets and more at Hofmeister Musikverlag.

All songs from **Journey** are available on Spotify, Apple Music and Amazon Music as well as on YouTube Music.

Gallery

